

## Usługi zwykłe

**Koszt 1 godziny od 01.01.2025r. wynosi: 45,00 zł**

### **Osoby samotne, samotnie gospodarujące.**

**Kryterium dochodowe od 01.01.2025r dla osoby samotnie gospodarującej – 1010,00zł**

|              |                         |      |                 |
|--------------|-------------------------|------|-----------------|
| 101% - 125%  | 1 020,10zł – 1 262,50zł | 5%   | <b>2,25 zł</b>  |
| 126% - 150%  | 1 272,60zł – 1 515,00zł | 10%  | <b>4,50 zł</b>  |
| 151% - 175%  | 1 525,10zł – 1 767,50zł | 15%  | <b>6,75 zł</b>  |
| 176% - 200%  | 1 777,60zł – 2 020,00zł | 20%  | <b>9,00 zł</b>  |
| 201% - 250%  | 2 030,10zł – 2 525,00zł | 25%  | <b>11,25 zł</b> |
| 251% - 300%  | 2 535,10zł – 3 030,00zł | 30%  | <b>13,50 zł</b> |
| 301% - 350%  | 3 040,10zł – 3 535,00zł | 40%  | <b>18,00 zł</b> |
| 351% - 400%  | 3 545,10zł – 4 040,00zł | 50%  | <b>22,50 zł</b> |
| 401% - 500%  | 4 050,10zł – 5 050,00zł | 75%  | <b>33,75 zł</b> |
| Powyżej 501% | 5 060,10 zł             | 100% | <b>45,00 zł</b> |

### **Osoby zamieszkujące z rodziną i wspólnie gospodarujące.**

**Kryterium dochodowe od 01.01.2025r. dla osoby w rodzinie- 823,00zł**

|              |                         |      |                 |
|--------------|-------------------------|------|-----------------|
| 101% - 130%  | 831,23zł – 1 069,90zł   | 10%  | <b>4,50 zł</b>  |
| 131% - 160%  | 1 078,13zł – 1 316,80zł | 20%  | <b>9,00 zł</b>  |
| 161% - 190%  | 1 325,03zł – 1 563,70zł | 25%  | <b>11,25 zł</b> |
| 191% - 220%  | 1 571,93zł – 1 810,60zł | 30%  | <b>13,50 zł</b> |
| 221% - 250%  | 1 818,83zł – 2 057,50zł | 35%  | <b>15,75 zł</b> |
| 251% - 300%  | 2 065,73zł – 2 469,00zł | 40%  | <b>18,00 zł</b> |
| 301% - 350%  | 2 477,23zł – 2 880,50zł | 45%  | <b>20,25 zł</b> |
| 351% - 400%  | 2 888,73zł – 3 292,00zł | 55%  | <b>24,75 zł</b> |
| 401% - 500%  | 3 300,23zł – 4 115,00zł | 75%  | <b>33,75 zł</b> |
| Powyżej 501% | 4 123,23zł              | 100% | <b>45,00 zł</b> |